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OntwerpVerslag RvB  - Volley Belgium – Projet Rapport CA  
21/03/2024 19:30h – EVC  

 
Présents/Aanwezig: 
o Volley Belgium: Guy Juwet, Claude Kriescher, Stefan De Keijser (verslaggever/rapporteur)  
o Volley Vlaanderen: Paul Lagae, Johan Van Riet 
o Fédération Volley Wallonie-Bruxelles: Pascal Schmets, Denis Van Bever 
o Commissies/commissions: Michel Loppe, Arturo di Giacomo, Leo Bergmans 

 
Verontschuldigd/excusé: 
o  Dominique Reterre (procuration à Claude Kriescher) 
 

COMMISSIES 
 
 

1. MNC 
 
1.1.  Nationaal reglement 2024-2025: de 

ontwerptekst van MNC (vs 10) werd paragraaf 
per paragraaf besproken. Hierbij werden de 
verschillende punten welke aangebracht 
werden door de LIGH in detail doorgenomen 
en waar nodig geïntegreerd in het reglement. 

1.1.1. Er is slechts één competitieleider, namelijk 
het MNC. Deze beslist, eventueel na 
overleg en advies van de raad van bestuur 
van LIGH of een vertegenwoordiger van 
de LIGH. 

1.1.2. De raad stemt in met het principe van 
versoepelde overstap van NAT1H naar LIGH 
zoals door deze laatste voorgesteld, inclusief 
de uitbreiding van de LIGH tot 12 teams (ref. 
mail Luc Haegemans dd 09/03/2024), mits 
een nieuwe evaluatie tijdens de maand 
maart 2026.  Van zodra de LIGH opnieuw 12 
leden telt valt elke beschermingsregel weg 
en zal er dus opnieuw één of meerdere 
vaste dalers zijn. 

1.1.3. De voorkalender wordt uiterlijk op 15/06  
gepubliceerd 

1.1.4. De inschrijvingskosten blijven onveranderd 
1.1.5. De uitzonderlijke vervanging van spelers 

tijdens het seizoen’ (art. 3.4.1 §7) geldt 
voortaan zowel voor zowel LIGH als LIGD, 
maar enkel voor wie het SBS-statuut heeft. 

1.1.6. Als er problemen zijn met het elektronisch 
wedstrijdblad wordt een papieren 
wedstrijdblad gebruikt, welk beschikbaar is 
op de VB website. 

1.1.7. Vergoedingen aan scheidsrechters in de 
nationale competities worden enkel nog per 
overschrijving op rekening van de 
scheidsrechter betaald. De scheidsrechter 
dient te zorgen voor een tijdig indienen van 
zijn onkostennota (minimaal 3 werkdagen 
voor de wedstrijd!). 

1.1.8. Als een coach niet over de juiste licentie 
beschikt wordt een boete uitgeschreven 

1.1.9. Daar het gebruik van video-challenge nu 
veralgemeend en verplicht is in LIGH wordt 

COMMISSIONS 
 
 
1.  MNC 
  
1.1. Règlement de la compétition nationale2024-

2025 : le projet de texte de la MNC (vs 10) a 
été discuté paragraphe par paragraphe. Les 
différents points soulevés par la LIGH ont été 
examinés en détail et, le cas échéant, intégrés 
dans le règlement. 

1.1.1. Il n'y a qu'une autorité en matière de la 
compétition, à savoir la MNC. Celle-ci décide, 
éventuellement après consultation et avis du 
conseil d'administration de la LIGH ou d'un 
représentant de la LIGH. 

1.1.2. Le conseil accepte le principe du transfert 
assoupli de la NAT1H vers la LIGH tel que 
proposé par cette dernière, y compris 
l'élargissement de la LIGH à 12 équipes (réf. 
mail Luc Haegemans dd 09/03/2024), sous 
réserve d'une nouvelle évaluation dans le 
courant du mois de mars 2026.  Dès que la 
LIGH comptera à nouveau 12 membres, toute 
règle de protection tombera et il y aura donc à 
nouveau un ou plusieurs descendants fixes. 

1.1.3. Le pré-calendrier sera publié au plus tard le 
15/06. 

1.1.4. Les droits d'inscription resteront inchangés 
1.1.5.     Le remplacement exceptionnel de joueurs en 

cours de saison" (art. 3.4.1 §7) s'applique 
désormais tant à la LIGH qu'à la LIGD, mais 
uniquement aux joueurs ayant le statut JSS. 

1.1.6. En cas de problème avec la feuille de match 
électronique, une feuille de match papier sera 
utilisée, disponible sur le site Internet de 
Volley Belgium. 

1.1.7. Les défrayements des arbitres pour les 
compétitions nationales sont payés 
uniquement par virement sur le compte de 
l'arbitre. L'arbitre doit s'assurer que sa note 
de frais est envoyée à temps (au moins 3 
jours ouvrables avant le match !). 

 
1.1.8. Si un entraîneur n'est pas en possession de la 

licence correcte, une amende lui sera infligée. 
1.1.9. L'utilisation du vidéo-challenge étant 

désormais généralisée et obligatoire en LIGH, 
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een boete voorzien bij afwezigheid van 
gebruik van het challengesysteem ( zowel bij 
technische onbeschikbaarheid als bij 
afwezigheid van bediening). Indien de NSC 
hiervan tijdig (minimaal 1 week vooraf) 
geïnformeerd is duidt zij twee lijnrechters aan. 

1.1.10. De LIGH en LIGD kunnen uitzonderingen 
aanvragen bij het MNC op het verbod om 
wedstrijden te verplaatsen voor de twee laatst 
geprogrammeerde competitieweek-ends.  

1.1.11. De raad van bestuur stelt voor dat ploegen 
die tijdens de competitie een algemeen 
forfait aanvragen of krijgen (vaak enkel en 
alleen om op deze manier te kunnen 
degraderen naar het niveau lager) bestraft 
worden met een verwijzing naar de vleugel. 

1.1.12. Om eventueel als bijkomende stijger in 
aanmerking te kunnen komen moet een 
ploeg de competitie afsluiten in de top-4. 

1.1.13. De vergoeding van de scheidsrechters wordt 
geïndexeerd. De nieuwe functie van video-
referee in LIGH wordt vergoed zoals de 
andere SRs (90 EUR, geïndexeerd). 

1.1.14. De LIGH, LIGD en NAT1 (H&D) hebben 
voortaan dezelfde regel voor laattijdige 
aanwezigheid van deelnemers aan een 
wedstrijd: na de toss kunnen geen nieuwe 
spelers meer toegevoegd worden. 

1.2.  Op vraag van de raad van bestuur VB (RvB 
15/02, punt 1.2.) werkte Michel een plan B- 
alternatief uit voor een NAT1 competitie met 
14/16 ploegen. In ditt alternatief wordt deze serie 
ontdubbeld naar 2*7 of 2*8. De top-3 of 4 van de 
twee mini-series uit de eerste round robin 
ontmoeten elkaar in een tweede round robin. 
Idem voor de bottom-3 of 4. Dit leidt tot minder 
wedstrijddagen (22 ipv 26) en een grote 
vermindering van het af te leggen aantal 
kilometers door de ploegen.  Deze alternatieve 
competitiestructuur voor NAT1 voorkomt een 
cascade aan bijkomende dalers doorheen de 
piramide in het geval dat er meerdere dalers zich 
zouden inschrijven in NAT1 zonder dat dit 
geneutraliseerd wordt door stijgers.   

1.3. De raad bespreekt de voorgestelde BENE 
volley Cup (28-29 /12/2024, Maaspoort, NL) en 
BENE Volley Conference (planning: maart-
april 2025). De BENE Volley Cup is een mini-
toernooi met bij de heren de kampioenen en 
bekerwinnaars en bij de dames de 
kampioenen van elk land. De raad noteert dat 
dit geen nieuwe kost opwekt voor Volley 
Belgium. De BENE Volley Conference, een 
mini-toernooi tussen de top-4 van elk land, is 
nog in de planningsfase. De liga Heren plant in 
de loop van april-mei 2024 over te gaan tot de 
oprichting van een Belgische BNVC vzw, 
waarbij de Belgische en Nederlandse  liga de 
oprichters zullen zijn, met een inbreng van elk 
15.000 €. Elke perscommunicatie voor de 
aankondiging van de samenwerking met 
NEVOBO, de beide liga’s en Volley Belgium, 

une pénalité est prévue en cas d'absence 
d'utilisation du système de challenge (tant en 
cas d'indisponibilité technique qu'en cas 
d'absence d’opérateurs). Si CNA en est 
informé à temps (au moins une semaine à 
l'avance), elle désignera deux juges de ligne. 

1.1.10. La LIGH et la LIGD peuvent demander à la 
MNC des dérogations à l'interdiction de 
déplacer les matches pour les deux derniers 
week-ends de championnat programmés.  

1.1.11. Le Conseil de direction propose que les 
équipes qui demandent ou reçoivent un 
forfait général pendant le championnat 
(souvent pour pouvoir ainsi être reléguées 
au niveau inférieur) soient sanctionnées par 
un renvoi à l'aile. 

1.1.12. Pour pouvoir prétendre à une montée 
supplémentaire, une équipe doit terminer le 
championnat dans le top-4. 

1.1.13. Les indemnités des arbitres seront indexées. 
Le nouveau poste de vidéo-referee en LIGH 
sera rémunéré comme les autres arbitres (90 
EUR, indexés). 

1.1.14. La LIGH, la LIGD et le NAT1 (H&D) ont 
désormais la même règle pour la présence 
tardive de participants à un match : aucun 
nouveau joueur ne peut être ajouté après le 
toss. 

1.2.  A la demande du conseil d'administration de VB 
(CA 15/02, point 1.2.), Michel a élaboré un plan B 
(alternatif) pour une compétition NAT1 avec 14/16 
équipes. Dans cette alternative, cette série serait 
dédoublée en 2*7 ou 2*8. Les 3 ou 4 premiers 
des deux mini-séries du premier round robin se 
rencontrent dans un second round robin. Il en va 
de même pour les 3 ou 4 derniers. Cela permet 
de réduire le nombre de jours de match (22 au 
lieu de 26) et de réduire considérablement le 
nombre de kilomètres à parcourir par les équipes.  
Cette structure de compétition alternative pour la 
NAT1 évite une cascade de descendants 
supplémentaires à travers la pyramide au cas où 
plusieurs descendants s'inscriraient dans la NAT1 
sans être neutralisés par des montants.   

1.3. Le Conseil discute la proposition BENE Volley 
Cup (28-29 /12/2024, Maaspoort, NL) et la 
BENE Volley Conference (planification : mars-
avril 2025). La BENE Volley Cup est un mini-
tournoi avec, chez les hommes, les champions 
et les vainqueurs de la coupe, et les dames les 
championnes de chaque pays. Le Conseil note 
que cela ne génère pas de nouvelles dépenses 
pour Volley Belgium. La BENE Volley 
Conference, un mini-tournoi entre les quatre 
premiers de chaque pays, est encore en phase 
de planification. La Ligue hommes prévoit de 
procéder à la création d'une asbl BNVC belge 
en avril-mai 2024, dont les ligues belge et 
néerlandaise seront les membres fondateurs, 
avec une contribution de 15 000 € chacune. 
Toute communication à la presse pour 
l'annonce de la collaboration avec NEVOBO, 



 

3 
 

dient vooraf ter goedkeuring voorgelegd te 
worden aan de voorzitter en Financieel 
Beheerder van Volley Belgium. 

1.4. In het kader van een gevraagde kostenbesparing 
voor de ligaclubs Heren gaat de raad van 
bestuur Volley Belgium akkoord om de inzet van 
de wedstrijdcommissarissen te beperken tot de 
eerste thuiswedstrijd van de competitie. De raad 
van bestuur behoudt zich als eigenaar van de 
competitie het recht voor om een commissaris 
aan te duiden op elk ogenblik dat zij dit nodig 
achten in zowel de competitie als de 
bekercompetitie. 

1.5. De affiches voor de finales van de interfederale 
beker werden gepost op de VB website. Deze 
worden gespeeld op 6 april 2024 in Torhout. 

1.6. De nationale jeugdkampioenschappen zullen op 
25-26 mei in Spa plaatshebben. Michel duidt dat 
de regels blijven, afgezien van de rangschikking 
die afhangt van het aantal overwinningen 
 De rangschikking wordt als volgt opgemaakt:  

- Aantal gewonnen wedstrijden 
- Aantal behaalde punten  
- Per wedstrijd zijn 3 punten te verdelen  

2 – 0 > winnende team 3 punten – 
verliezende team 0 punten  
2 – 1 > winnende team 2 punten – 
verliezende team 1 punt  

- De ploeg die forfait geeft krijgt -1 punt  
 

2. NSC 
 

2.1.   Status video-challenge (zie punten 1.1.9. en 
1.1.13) 

2.2.  Linde Maertens is kandidaat internationaal 
scheidsrechter.   

2.3. Om de vele nationale wedstrijden te kunnen 
leiden heeft de NSC nood aan 14 jonge SRs 
die ze hoopt te vinden bij de provincies. FVWB 
vreest dat dit tot een leegloop op dat laatste 
niveau zou kunnen leiden.  

2.4.  Arturo, daarin gesteund door verschillende 
leden van de raad van bestuur betreurt de wijze 
waarop VV de ‘LOTTO’-polo’s ter beschikking 
stelt van de scheidsrechters. Het ontvangen 
van een subsidie voor deze nieuwe polo’s moet 
mee verrekend worden in de aankoopprijs van 
deze polo’s door de scheidsrechters.   
 

3. LIGD 
 

3.1. Bijkomende stijgers (zie 1.1.12) 
3.2. Homologatie nieuwkomers: geen enkele 

potentiële stijger naar LIGD voldoet vandaag 
aan alle homologatievoorwaarden. De raad 
stemt in met een mogelijke derogatie, op 
voorwaarde dat de clubs zich tijdens het 
komende seizoen aanpassen aan de gestelde 
homologatienormen. 

3.3. Verwijzend naar en naar analogie met punt 
1.1.2. zal Leo op de volgende raad van bestuur 
van de liga polsen naar hun interesse voor een 

les deux ligues et Volley Belgium, doit être 
soumise à l'approbation préalable du président 
et du directeur financier de Volley Belgium. 

1.4. Répondant à une demande de la LIGH en vue 
de réaliser une économie financière, le conseil 
d'administration de Volley Belgium accepte de 
limiter le déploiement des commissaires de 
match au premier match à domicile de la ligue. 
En tant que propriétaire de la compétition, le 
conseil d'administration se réserve le droit de 
nommer un commissaire à tout moment s'il le 
juge nécessaire, tant pour la compétition que 
pour les matchs de coupe. 

1.5. Les affiches des finales de la Coupe 
interfédérale ont été placées sur le site de VB. 
Elles se dérouleront le 6 avril 2024 à Torhout. 

1.6. Les championnats nationaux des jeunes se 
dérouleront le 25-26 mai à Spa. Michel indique 
que les règles restent inchangées, à l'exception 
du classement qui dépendra du nombre de 
victoires : Le classement s’établit comme suit : 

- Le total des victoires 
- Le total des points 
- Le nombre des points 

2 – 0 > l’équipe gagnante 3 points – 
l’équipe perdante 0 points 

2 – 1 > l’équipe gagnante 2 points – 
l’équipe perdante 1 point 

- L’équipe qui est forfait reçoit -1 point. 
 

2. CNA 
 
2.1.  vidéo-challenge (voir points 1.1.9. et 1.1.13) 
 
2.2.  Linde Maertens est candidat arbitre 

international.   
2.3. Pour diriger les nombreux matches nationaux, 

la CNA a besoin de 14 jeunes arbitres qu'elle 
espère trouver dans les provinces. La FVWB 
craint que cela n'entraîne un exode à ce dernier 
niveau.  

2.4. Arturo, soutenu en cela par plusieurs 
membres du bureau, regrette la manière 
dont la VV met les polos 'LOTTO' à la 
disposition des arbitres. Le fait de recevoir 
une subvention pour ces nouveaux polos 
devrait être pris en compte dans le prix 
d'achat de ces polos par les arbitres.   

 
3. LIGD 
 
3.1. Montants supplémentaires (voir 1.1.12) 
3.2. Homologation pour les montants : aucun 

montant potentiel à la LIGD ne remplit 
aujourd'hui toutes les conditions 
d'homologation. Le conseil accepte une 
éventuelle dérogation, à condition que les clubs 
s'adaptent aux normes d'homologation fixées 
au cours de la saison à venir. 

3.3. En référence et par analogie au point 1.1.2, Leo 
sondera le prochain conseil d'administration de la 
LIGD sur son intérêt à étendre la série à 12 
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uitbreiding van de serie naar 12 ploegen. Dit zal 
vermoedelijk een gevoelige verzwaring 
meebrengen van de competitiekalender voor de 
liga dames met mogelijks midweekwedstrijden. 

 
 

RAAD VAN BESTUUR 
 
1. Financiën 

 
1.1.   Claude presenteert het financieel jaarverslag 

2023 en het budget 2024. VB boekt voor 2023 
een verlies van 27.877,37 EUR (zie ook RvB 
21/02, punt 1.1).  Het budget 2024 is in 
evenwicht, met ontvangsten op hetzelfde niveau 
en met lagere uitgaven dan vorig jaar.  

 
 
2. VARIA 

 
2.1.  Mandaten 2024-2028 bij CEV & FIVB: VB ontving 

een vraag tot verzameling van de 
kandidatuurstellingen. Arturo, Claude en Guy 
wensen zich alvast kandidaat te stellen voor een 
verlenging van hun mandaat bij CEV. Tegen 10/04 
worden de kandidaturen en bijhorende dossiers 
ingewacht op het secretariaat Volley Belgium, 
zodat Volley Belgium een beslissing kan nemen na 
een (geheime) stemming tijdens de raad van 
bestuur van 18 april. Zo kunnen de weerhouden 
kandidaturen tijdig doorgestuurd worden bij CEV 
(deadline 29/04/2024).  Guy verstuurt een oproep 
naar beide vleugels om kandidaturen. Het CV van 
de kandidaat dient vergezeld te zijn van een 
dossier ter motivatie van de kandidatuur. 

2.2. Guy en Claude maken zich zorgen over mogelijke 
sancties vanuit CEV naar Volley Belgium omwille 
van het uitblijven van de betalingen naar CEV voor 
het EK Dames in 2023. De achterstand bedraagt 
intussen meerdere maanden. Een aantal 
bestuurders melden dat dit aanhoudende 
onopgeloste probleem de geloofwaardigheid van 
Volley Belgium binnen CEV ernstig beschadigt. 

2.3.  Paul meldt dat de nieuwe Algemeen Directeur 
van Volley Vlaanderen, Philippe Buys, in 
afwachting van zijn officiële installatie op 
01/06/2024 al begonnen is met zich in te werken. 

2.4. Op vrijdag 29/03 zal de vernieuwde AV (36 leden) 
een nieuwe Bestuursorgaan in Volley Vlaanderen 
installeren (max 10 leden). Paul meldt dat er meer 
kandidaten zijn dan plaatsen. Volley Vlaanderen 
kan de lijst der kandidaten niet bekend maken aan 
de raad van bestuur gelet zijn zelf nog niet 
geïnformeerd werden door de aangestelde 
onafhankelijke benoemingscommissie die de 
competenties van alle kandidaten diende te 
onderzoeken en hierover de Algemene 
Vergadering te adviseren. 

2.5. Denis meldt dat de FVWB vorige week een AV 
had, waarbij twee mandaten te herbevestigen 
waren. Enkel het mandaat van Denis Van bever 
werd verlengd. 

équipes. Cela entraînera probablement un 
alourdissement significatif du calendrier de la 
ligue féminine avec la possibilité de matches en 
milieu de semaine. . 

 
 

CONSEIL D'ADMINISTRATION 
 
1. Les finances 
 
1.1. Claude présente le rapport financier annuel 

2023 et le budget 2024. VB enregistre une 
perte de 27.877,37 EUR pour 2023 (voir aussi 
CA 21/02, point 1.1).  Le budget 2024 est 
équilibré, avec des recettes au même niveau et 
des dépenses inférieures à celles de l'année 
dernière.  

 
2. VARIA 
 
2.1. Mandats 2024-2028 à la CEV et à la FIVB : VB 

a reçu une demande de présentation de 
candidatures. Déjà, Arturo, Claude et Guy 
souhaitent se présenter pour le renouvellement 
de leur mandat à la CEV. D’ici le 10/04, les 
candidatures et les dossiers correspondants 
seront attendus au secrétariat de Volley 
Belgium, afin que Volley Belgium puisse 
prendre une décision après un vote (secret) lors 
de la réunion du CA du 18 avril. Ainsi les 
candidatures retenues puissent être transmises 
à temps à la CEV (date limite 29/04/2024).  Guy 
envoie un appel à candidatures aux deux ailes. 
Le CV du candidat doit être accompagné d'un 
dossier de motivation soutenant la candidature. 

2.2. Guy et Claude sont préoccupés par d'éventuelles 
sanctions de la CEV à l'égard de Volley Belgium 
en raison du retard dans les paiements à la CEV 
pour le Championnat d'Europe féminin en 2023. 
Le retard atteint maintenant plusieurs mois. Un 
certain nombre de directeurs signalent que ce 
problème non résolu nuit gravement à la 
crédibilité de Volley Belgium au sein de la CEV. 

2.3.  Paul rapporte que le nouveau Directeur 
Général de Volley Vlaanderen, Philippe Buys, a 
déjà commencé à se familiariser en vue de son 
installation officielle le 01/06/2024. 

2.4. Le vendredi 29/03, l'AG renouvelée (36 
membres) installera un nouvel organe directeur 
à Volley Vlaanderen (max 10 membres). Paul 
rapporte qu'il y a plus de candidats que de 
places. Volley Vlaanderen ne peut pas 
divulguer la liste des candidats au Conseil 
d'Administration car il n'a pas encore été 
informé par la commission de nomination 
indépendante qui devait examiner les 
compétences de tous les candidats et conseiller 
l'Assemblée Générale en conséquence. 

2.5. Denis signale que le FVWB a tenu une AG la 
semaine dernière, au cours de laquelle deux 
mandats devaient être reconfirmés. Seul le 
mandat de Denis Van Bever a été renouvelé. 
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2.6. BE GOLD: Be Gold 
(https://www.begold.be/nl/over-be-gold ) is één 
van de subsidiekanalen die de topsportwerking 
in België ondersteund. BE GOLD beoogt de 
individuele opvolging en ontwikkeling door de 
federaties van jonge veelbelovende atleten in de 
verschillende federaties. Het programma wordt 
gefinancierd door Belgisch Olympisch en 
Interfederaal Comité, ADEPS, Sport Vlaanderen, 
Ostbelgien, met de steun van de Nationale 
Loterij. 
 
Elk jaar opnieuw dient Topvolley Belgium als 
gemandateerde door Volley Belgium eenzijdige 
aanvraag in. Dit jaar werd een eerste aanvraag op 
05/12/2023 reeds geweigerd omdat de bevoegde 
commissie ABCD-Techniek te weinig effectieve 
samenwerking tussen de beide vleugels ervoer. Er 
werd echter geen rekening gehouden met de 
aanbevelingen van de vergadering van 
05/12/2023. Pascal verwees naar het verslag dat 
de commissie ABCD-Techniek heeft gestuurd: op 
de vergadering van 28 februari 2024 tussen de 
ABCD-Techniek, Volley Vlaanderen en de 
Fédération de Volley Wallonie Bruxelles werd een 
eenzijdige presentatie gegeven door Volley 
Vlaanderen; de PowerPoint presentatie van Volley 
Vlaanderen is nog steeds niet beschikbaar. 
Tijdens deze vergadering vroeg de commissie 
ABCD-Techniek om een nauwere samenwerking 
tussen Volley Vlaanderen en de FVWB in de 
toekomst. Deze samenwerking wordt een conditio 
sine qua non voor de validatie van een eventueel 
Be Gold project.  Bovendien willen de 
vertegenwoordigers van ADEPS dat elk Be Gold 
project beheerd wordt door de nationale koepel 
zoals het geval is voor andere Be Gold projecten 
van de drie gemeenschappen. Om te beginnen 
wordt de twee directeurs gevraagd om de jonge 
talenten te identificeren die het potentieel hebben 
om in de toekomst deel uit te maken van de 
nationale teams. Zodra dit werk is voltooid, zullen 
de twee betrokken federaties terugkomen naar de 
commissie ABCD-Techniek met een analyse.  
 
Pascal vraagt in naam van FVWB een 
verdeling van de subsidie volgens een sleutel 
(aandeel van de vleugels in het kader van 
Fairplay-subsidies) 25% FVWB, 75% VV. 
Zodat beide deelfederaties hieraan positief 
kunnen bijdragen. 
 
Paul repliceert dat BE GOLD integraal deel 
uitmaakt van de TOPSPORT werking van Volley 
Belgium die aan Volley Vlaanderen gedelegeerd 
werd tot einde van de olympiade 2024-2028. 
Gisteren 20/03/2024 had trouwens reeds een 
vergadering tussen de technische directeurs 
plaats die naar verluidt in goede sfeer verliep.  
 
Guy stelt voor een vergadering van de technische 
directeurs te beleggen waar een 

2.6. BE GOLD : Be Gold 
(https://www.begold.be/fr/propos-de-be-gold ) est 
l'un des canaux de subvention qui soutient les 
activités sportives de haut niveau en Belgique. 
BE GOLD vise le suivi individuel et le 
développement par les fédérations de jeunes 
athlètes prometteurs dans les différentes 
fédérations. Le programme est financé par le 
Comité olympique et interfédéral belge, l'ADEPS, 
Sport Vlaanderen, Ostbelgien, avec le soutien de 
la Loterie nationale. 

 
Chaque année, Topvolley Belgium, mandaté par 
Volley Belgium, introduit une demande unilatérale. 
Cette année, une première demande a déjà été 
refusée le 05/12/2023 parce que la commission 
ABCD compétente a estimé qu'il y avait trop peu 
de coopération effective entre les deux ailes. Les 
recommandations de la réunion du 05/12/2023 
n'ont pas été prises en compte. Pascal évoque le 
rapport envoyé par la commission ABCD 
technique : lors de la réunion du 28 février 2024 
entre l’ABCD Technique, Volley Vlaanderen et la 
Fédération de Volley Wallonie Bruxelles, une 
présentation réalisée unilatéralement par Volley 
Vlaanderen ; la présentation PowerPoint de Volley 
Vlaanderen n’est toujours pas disponible. Lors de 
cette réunion, l’ABCD Technique a demandé de 
renforcer et d’avoir une meilleure collaboration à 
l’avenir entre Volley Vlaanderen et FVWB. Cette 
coopération sera une condition sine qua non pour 
valider un éventuel projet Be Gold.  Par ailleurs, 
les représentants de l’ADEPS souhaiteraient que 
dans le cadre d’un éventuel projet Be Gold, celui-
ci soit géré au travers de la coupole nationale 
comme c’est le ce cas pour d’autres projets Be 
Gold tri-communautaires. Concrètement et pour 
commencer, il est demandé aux deux directeurs le 
processus pour identifier les jeunes talents qui 
auront le potentiel à terme d’intégrer les équipes 
nationales dans le futur. Lorsque ce travail sera 
effectué, les deux fédérations concernées 
reviendront avec une analyse vers l’ABCD 
Technique..  

 
Pascal demande, au nom de la FVWB une 
répartition du subside selon une clé (proportion 
des affiliations - utilisée dans le cadre du subside 
Fairplay) 25% FVWB, 75% VV. De sorte que les 
deux sous-fédérations puissent y contribuer 
positivement. 

 
Paul réplique que BE GOLD fait partie intégrante 
de l'opération TOPSPORT de Volley Belgium 
déléguée à Volley Vlaanderen jusqu'à la fin de 
l'Olympiade 2024-2028. D'ailleurs, une réunion 
entre les directeurs techniques a déjà eu lieu 
hier 20/03/2024 et se serait déroulée dans une 
bonne ambiance.  

 
Guy propose une réunion des directeurs 
techniques afin d'élaborer un dossier de 

https://www.begold.be/nl/over-be-gold
https://www.begold.be/fr/propos-de-be-gold
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samenwerkingsdossier kan opgesteld worden 
gebaseerd op het 25%/75%- principe. FVWB heeft 
echter zijn twijfels over de transparantie en 
openheid van VV en Topvolley Belgium, die 
ondanks veelvuldige rappels nog steeds niet 
ingegaan is op de vragen van FVWB (zie RvB 
15/02, punt 2.1, zie de overlegvergadering op 
26/02). Het uitblijven van het delen van de nodige 
info met betrekking tot bestedingen in het verleden 
en met betrekking tot het nieuwe budget wordt als 
onwil tot samenwerking bekeken door FVWB. Het 
niet communiceren noch reageren op het 
mailverkeer door Johan Van Riet (tegelijk 
voorzitter en financieel beheerder VV) tijdens de 
afgelopen maanden is niet bevorderlijk voor een 
constructieve oplossing. 
 

2.7 Venezuela: Dankzij de aangehouden inspanningen 
sinds 2021 van Geert De Dobbeleer en Guy Juwet 
binnen de raad van bestuur en juridische diensten 
van FIVB werd uiteindelijk de betaling verkregen 
vanwege de Venezolaanse federatie. Het 
ontvangen bedrag werd integraal overgemaakt aan 
de schuldeiser, Stad Leuven. 
 

Volgende vergadering  
 

• RvB: do 18/04 – 19u30 – EVC 

coopération sur la base du principe 25%/75%. 
Cependant, la FVWB doute de la transparence 
et de l'ouverture de VV et de Topvolley 
Belgium qui, malgré de nombreux rappels, n'a 
toujours pas répondu aux questions de la 
FVWB (voir CA 15/02, point 2.1, voir réunion 
de concertation du 26/02). Le fait de ne pas 
partager les informations nécessaires 
concernant les dépenses passées et le 
nouveau budget est considéré comme un refus 
de coopérer par la FVWB. Le fait que Johan 
Van Riet (à la fois président de la VV et 
directeur financier) n'ait pas communiqué ou 
répondu aux courriels au cours des derniers 
mois n'est pas propice à une solution 
constructive. 

 
2.7 Venezuela : Grâce aux efforts soutenus depuis 

2021 de Geert De Dobbeleer et Guy Juwet au 
sein du Conseil d'Administration et des services 
juridiques de la FIVB, le paiement a finalement 
été obtenu de la fédération vénézuélienne. Le 
montant reçu a été intégralement transféré au 
créancier, la ville de Louvain. 

 
Prochaine réunion  
 

• CA : jeudi 18/04 - 19h30, EVC 

Verslag & vertaling/rapport & traduction: S. DE KEIJSER  


